

УСтек60 Древесная РР нетканый материал, ткань для очистки, 100pcs/мешок, 12bags/картон

Сведения о продукте

Материал	Древесная + полипропилен
Вес	80gsm
Размер	28 * 35 см или как ваш спрос
Цвет	Красный, белый синий
Стиль	Лист, рулон, поп вверх
Упаковка	100шт/мешок, 12bags/картон
Пример	Бесплатный образец
Порт	Порт Шанхай

Функция

- (1). состав материала: древесная + полипропилен
- (2). Характеристики: Белый, голубой, синий, зеленый или других поведают с джамбо рулон/малые рулон/всплывающем-вверх/Плоская лист/раз
- (3). у разных embass, которые могут сделать нашу продукцию более мягкий и лучше выглядят на продажу
- (4). сильный сухой и мокрой прочность, высокое сопротивление истиранию и растяжение.
- (5). Мягкие чувства и естественно разложению, окружающей среды
- (6). Линт бесплатно после очистки
- (7). Многоразовые

Применение

- (1). уничтожения данных и поддержание механическое оборудование.
- (2). техническое обслуживание и уборка на рабочем месте
- (3). Очистка приводные ремни и ролики
- (4). Очистка и вытирая жидкость разлива от масла компрессора.

УСтек60 древесная РР нетканой ткани салфеткой, 100pcs/мешок, 12bags/картон







YICHEN

DIGITAL PRODUCTS FACTORY



Our Team



Factory





Trade Assurance

**TRADE WITH CONFIDENCE,
CREDIBLE AND RELIABLE**

Your payment is protected 100% of the Trade Assurance Order Amount if the product quality is not to your satisfaction or if the order is not shipped on time.





About customer service

If your inquiry didn't be replied in time, maybe because of large amount of consulting, please wait patiently, or maybe system problems, your inquiry was lost etc. If the time is too long, Please contact other lights on customer service, or login back Wangwang, then consult, please forgive any inconvenient by this.



About after-sale

In the process of selling, if clients find quality problems in products, clients can note us, we'll take great care in performing this matter, the cost paid by us; if we find serious quality problems and can't be remedy, clients have right to return quality problems products to us, we must return the cost of the products.



About shipping

Sample lead time: 1-3 days; Mass order production: 7-12 days or negotiated . (By air or by sea depends on clients' choice)



Tel: 86-512-50313419
Mob: 86-15895659543
Fax: 86-512-57336236
Email: yc@yichenwipe.cn

[Contact Us](#)
[Go to the home](#)

WELCOME TO VISIT OUR FACTORY!